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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

„A magyar mezőgazdaságot a támogatások tartják életben? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Jelenleg a magyar mez őgazdáságot a támogatások tartják életben, ami nélkül működésképtelen
lenne - jelentette ki a Nemzeti Agrárkutatási és Innovációs Központ főigazgatója a 25 .
debreceni jubileumi búzatanácskozáson Debrecenben .

Gyuricza Csaba utalt rá, az ágazat kibocsátása 2600 milliárd forint, az összes támogatás pedig
600 milliárd. A volt MVH elnök riasztónak nevezte, hogy 1990 óta világszinten 70 százalékkal
nő tt a mezőgazdasági kibocsátás, míg Magyarországon 30 százalékkal csökkent .

Gyuricza Csaba ugyanakkor azt is mondta, jó a magyar mez őgazdaság fejlesztési iránya, az
elmúlt években "elindult a lejtmenetből a mezőgazdaság" .

A fentiek miatt a kővetkező kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Életben marad-e a magyar mezőgazdaság az EU-s támogatások drasztikus csökkenés e
után?

2. Milyen jelekbő l látszik,°hogy elindult a lejtmenetbő l a magyar mezőgazdaság?

3. Hogyan kívánják elérni, hogy ne a támogatások, hanem a mezőgazdasági üzemek
termelése versenyezzen?

Budapest, 2018 . június 4 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágn
Demokratikus Koalíció
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